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DAGSORDEN 

 

1 Udsendte referater 
Referat fra bestyrelsesmøde 07.09.2024 Godkendt 

 

1.1 Tidligere bestyrelsesmøder  

   

1.2 F.U.  

 Ingen  

1.3 Ændringer/tilføjelser til mødets dagsorden  

 Ingen tilføjelser  

2 Orientering (ved formanden)  

2.1 DIF / DOK  

 Orientering fra DIF Budgetmøde 
Det politiske program blev vedtaget uden ændringer. BD havde foreslået at DGI 
ikke skulle indgå som samarbejdspartner. Gym. Danmark og DBU var enige med 
BD. Men forslaget blev ikke vedtaget.  
 
Gym. Danmark vil gerne lave samarbejde med andre forbund om fysisk træning 
og uddannelse af instruktører. 
 
Der kommer fælles idræts ID, så alle sportsgrene har samme indgang. Det er man 
ret langt med. Det kan påvirke BDs nuværende medlemssystem. Bestyrelsen 
foreslår at vi melder os med hurtigst muligt. 
 
Der lanceres et trænerløfte. Det er tanken at alle trænere skal aflægge et løfte. 
Se mere DIF Hjemmeside. BD skal have kigget på hvordan vi kan bruge det i BD. 
 
 

 

   

2.2 World Archery  

 Der er et online møde i december, hvor forløb frem imod kongressen næste år 
offentliggøres. 

 

   

2.3 World Archery Europe og World Archery Nordic  

 Europa 
Der er ikke kommet invitationer til Inde EM i februar i Tyrkiet.  Vi har rykket for 
den, da vores skytter skulle have tilmeldt sig. 
 

 



Nordic 
Nordic afholder møde på Færøerne efter jul. NUM afholdes i Sverige. 

   

2.4 Andet  

2.4.1 Sekretariatet 
Der er ansat en ny udviklingskonsulent pr. 02.12.2024 Velkomment til Isabella 
Halvorsen. 

 

2.4.2 Palnetoke – Kolding Bueskyttelaug 
Er kommet under 5 medlemmer. Det betyder at de er under minimumsgrænsen, 
og indstilles til udmelding pr 31.12.2024. Det betyder at de vil miste deres 
banegodkendelse, Medlemmerne kan ikke længere deltage i stævner og øvrige 
aktiviteter. Ulykkesforsikringen af deres medlemmer bortfalder. 

 

   

3 Strategiarbejde  

3.1 Strategiplaner for 2026-2029 – vedlagt er de indsendte spor til DIF 
 
Det har været en besværlig proces med udvikling af de første spor til 
strategien, fordi der ikke har været overensstemmelse omkring krav til 
processen. 
 
Vi har fået bevilling 1.285.000 kr årligt 2026-2039. Vi skal have lavet et 
høringssvar. 
Beløbet svarer til det vi får i dag, med mindre der sker en omfordeling efter 
høringssvars runden. 
Vi skal have strategien udmøntet til en handlingsplan i forbindelse med 
formandsmødet på Nyborg Idrætscenter til Februar 2025. 

 

   

4 Kommunikationstrategi  

4.1 Der er kommet meget mere kommunikation på BD Facebook, men til gengæld er 
Nyhedsbrevet blevet ret tyndt. Det bør stadig indeholde nyheder – også om 
resultater 

 

   

5 Kassereren  

5.1 Regnskabsopfølgning for Q1-Q3 2024 
 

 

 Gennemgået.   

5.2 Budget 2025   

 Der skal skæres ca. 1.000.000 på det fra afdelingerne indmeldte budget. 
Der mangler i år midler fra Kirkbi Fonden. 
Alle poster blev gennemgået. 
Der er stadig et stort underskud på budgettet. 
 
Vi kom ikke frem til et endeligt budget. Der indkaldes til et nyt aftensmøde om 
budget. 
 

 



5.3 Indbetaling af gebyr til Internationale stævner  

 I god tid inden internationale stævner opkræves en a conto pris for rejsen. Efter 
rejsen opgøres regnskabet, og den endelige økonomi udlignes. 
 
Har man restancer og fået en rykker kan man ikke deltage i landsholdets 
aktiviteter før gælden er betalt. 

 

6 Opfølgning på udvalgsarbejde  

6.1.1 Eliteudvalget  

 Generel orientering 
Orientering – se bilag 
3D landsholdet har lavet er forslag til et udtagelessystem, som giver en 
udtagelses til 2 skytter i hver klasse for to ad gangen. Det vil give dem bedre 
mulighed for fokuseret træning og fundraising. 
 
Ros til 3D landshold og træner fra Bestyrelsen for det stykke arbejde. 

 

6.1.2 Fremtidig elitestrategi  

 udskydes til budgettet er fastlagt  

   

6.2 Breddeudvalget  

6.2.1 Generel orientering  

 Det er glædeligt at der er rigtig meget aktivitet på træner uddannelsen. Både 
træner 1-2, grundtræner og kandidat. 
 
Fra talentcentertrænerne er der et ønske om noget opfølgning på 
træneruddannelsen 

 

6.2.2 Skole OL  

 Skole OL finalerne skal være i Sundby. KBL kan ikke være med til at afvikle 
finalerne, så vi mangler en partner klub. Vi får nok brug for hjælp fra nogle 
klubber i Københavnsområdet.  Det giver god kontakt til kommune. Der er et 
beløb til den klub som arrangerer det. Bestyrelsen foreslår at sekretariatet 
rækker ud til klubberne i Københavnsområdet. 
 

 

6.2.3 Teknikskole og Vinterskydning  

 Der har været teknikskole i Glostrup. Hillerød har tilbudt at lægge hus til 
teknikskole 2. 
 
Der er 230 tilmeldt til Vinterskydning. 

 

6.2.4 Buernes Dag  

 95% af klubberne vil gerne deltage igen. 
90% vil af klubberne anbefale Buernes dag. 
Der har været imellem 23-86 deltagere i klubberne. 
Der er blevet lavet lokal Facebook annoncering der hvor deltagende klubber 
ligger. 
 

 



 Udviklingsseminaret for Forbundstrænere og instruktører   

 Aflyst  

   

6.3 Lovudvalget  

 Der er ikke sket noget i lovudvalget  

6.4 Dommerudvalget  

 Dommerkurser  

 Der er afholdt 2 dommerkurser (øst og vest). Det har resulteret i 10 nye 
dommere. Som er klar til at komme med ud som føl. 
 
Internationale dommerkurser 28.-30 marts 2025 
Afholdes i Frankrig. Det er delt i to. 
Vi har tre kandidater til kurset. 

 

   

6.5 Andet  

 Sammen med Cricket og SUP Board er der et projekt i gang i Aarhus hvor 
sportsgrene skal promoveres i DK. Der er givet projektmidler fra det 
Internationale Cricket forbund til det.  
 
Det foreslås at man søger fx Nordea eller andre fonde samt DIF og DGIs 
foreningspulje om et større tilskud til projektet. 

 

7 Forbundsmøde 2025 – 29. marts  

 Forbundsmødet afholdes på Hotel Nyborg Strand igen. Vi har fået et billigere 
tilbud end sidste år. 

 

7.1 Forslag til forbundsmødet.  

 Kenneth foreslår tre nye forslag fra bestyrelsen 
• Traditionel bue kommer med i Felt 

• Ombytning på Bredde og eliteansvarlig valgperiode byttes om 

• Regelsættet til afvikling af Hold DM 

Forslag fra andre 
• Traditionelskytterne vil gerne have en klasse i skiveskydning 

• Forslag til WA om ændring af Compound regler – BDskal indstille det. 

Forslagsstiller vil gerne have det med på forbundsmødet, så alle kan komme 

med deres mening 

 

7.2 Valg til bestyrelse og udvalg  

 Valg til Bestyrelse: 
Eva, Morten, Bjarne og Claus genopstiller 
Hans genopstiller ikke 
Suppleanter:  Peter (spørges) og Brian genopstiller 
 
Valg til udvalg: 
Lovudvalget: Klaus er på valg 

 



Dommerudvalg: Dommerne vælger selv en formand, som indstilles til 
godkendelse af forbundsmødet. Klaus genopstiller. Kenneth stiller op. 
Amatør og ordensudvalget: Michael Sømod er på valg. 
 
Der er frist til næste bestyreslesmøde til at beslutte om man vil stille op som 
Breddeansvarlig, eller om man evt. har et forslag til en person vi kan spørge. 

   

8 Andre emner  

 Næste møde: 12. januar 2025  

   

9 Bordet rundt, eventuelt  
 Vores nyhedsbreve er blevet meget tynde. Kan vi få lagt nogle flere nyheder med 

i nyhedsbrevet.  
 
Der er kommet en klage over 3D DM. Sendes til sekretariatet. 

 

 


